
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 4

 Συνεδριάσεως του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Ρεθύµνης

Θέµα:  «Έγκριση  οικονοµικής  διαχείρισης  –  οικονοµικών  καταστάσεων  και  έκθεσης
Οικονοµικής Επιτροπής χρήσεως 2013 του ∆ήµου Ρεθύµνης»

Η συνεδρίαση  έγινε  στις 04.02.2015, ηµέρα Τετάρτη και ώρα 14:00  στην αίθουσα του ∆ηµαρχείου, υπό την
Προεδρία  του  Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  κ.  Σκορδίλη  Γεωργίου,   αφού  επεδόθη  η  µε  αρ.
4/30.01.15 πρόσκληση προς όλα τα µέλη του ∆.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ
1. ΑΛΕΦΑΝΤΙΝΟΣ ΜΙΝΩΣ 1. ΑΓΡΙΜΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
2. ΓΕΩΡΓΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2. ΚΟΝΤΑΞΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
3. ΗΛΙΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 3. ΜΠΙΡΙΚΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
4. ΘΕΟ∆ΩΡΑΚΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 4. ΠΑΠΑ∆ΑΚΗΣ – ΠΙΑΤΑΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
5. ΚΙΑΓΙΑΣ ∆ΡΑΚΟΣ 5. ΣΥΡΙΑΝΟΓΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
6. ΚΟΥΤΣΑΛΕ∆ΑΚΗ ΕΙΡΗΝΗ 6. ΚΕΧΑΓΙΑ∆ΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
7. ΛΑΧΝΙ∆ΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ 7. ΜΑΡΙΝΑΚΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ
8. ΛΕΛΕ∆ΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ 8. ΣΤΕΦΑΝΑΚΗΣ ΠΕΤΡΟΣ
9. ΜΑΘΙΟΥ∆ΑΚΗΣ ΞΕΝΟΦΩΝΤΑΣ 9. ΦΟΥΡΦΟΥΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
10. ΜΑΛΑΣ ΑΓΓΕΛΟΣ 10. ΧΑΜΟΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ
11. ΜΟΤΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
12. ΜΠΙΡΛΙΡΑΚΗ – ΜΑΜΑΛΑΚΗ ΘΕΟΠΙΣΤΗ
13. ΠΑΠΑ∆ΟΥΡΑΚΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
14. ΠΕΤΡΑΚΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
15. ΣΑΜΨΩΝ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
16. ΣΠΑΝΟΥ∆ΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
17. ΤΣΙΜΠΙΣΚΑΚΗΣ ΜΑΤΘΑΙΟΣ
18. ΤΣΙΟΜΠΙΚΑΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ
19. ΧΡΙΣΤΟΥΛΑΚΗΣ ΟΘΩΝΑΣ
20. ΝΙΝΟΣ ΘΟ∆ΩΡΗΣ
21. ΓΑΪΤΑΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
22. ΚΡΕΒΑΤΣΟΥΛΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
23. ΜΠΟΤΟΝΑΚΗΣ ΜΠΟΤΟΝΗΣ
24. ΠΑΛΑΦΟΥΤΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ
25. ΑΝ∆ΡΟΥΛΑΚΗΣ ΜΙΧΑΗΛ
26. ΒΟΥΡΒΑΧΑΚΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ
27. ΠΟΛΟΠΕΤΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
28. ΣΤΑΡΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
29. ΠΕΤΡΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
30. ΜΑΝΟΥΣΟΓΙΑΝΝΗΣ ΜΑΝΟΥΣΟΣ

    Οι κ.κ. Αγριµάκης και Φουρφουλάκης προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια συζήτησης του θέµατος.
    Παρόντες Πρόεδροι – Εκπρόσωποι Τοπικών & ∆ηµοτικών Κοινοτήτων: Κρεβατούλη Ειρήνη – ∆.Κ Ρεθύµνης,
Παπαλεξάκης Αλέξανδρος –  ∆.Κ.  Ατσιποπούλου,  Γαβαλάς Ιωσήφ –  Τ.Κ.  Αγίου Κωνσταντίνου,  Κλαψινός Ανδρέας –
Τ.Κ Γερανίου,  Πατεράκης Εµµανουήλ –  Τ.Κ.  Έρφων,  Γαλερός Εµµανουήλ –  Τ.Κ.  Καλονυκτίου,  Παπασηφάκης
Αντώνιος –  Τ.Κ.  Κούφης,  Βασιλακάκης Ελευθέριος –  Τ.Κ Μαρουλά,  Μυλωνάς  Σταύρος –  Τ.Κ.  Ρουσσοσπιτίου  και
Κόκκινος Γεώργιος – Τ.Κ Χαρκίων.
    Παρόντος  του  ∆ηµάρχου  Ρεθύµνης  κ.  Μαρινάκη  Χ.  Γεωργίου,  της  ∆/ντριας  των  Τεχνικών  Υπηρεσιών  &
Πολεοδοµίας του ∆ήµου κας  Κελέκη Γεωργίας,  της ∆/ντριας Οικονοµικών Υπηρεσιών του ∆ήµου κας Καλογεράκη
Στυλιανής και της ∆ηµοτικής Υπαλλήλου κας Γαργερού Ελευθερίας, για την τήρηση των πρακτικών.
     Ο  κ.Πρόεδρος αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόµιµη  απαρτία  και υπενθύµισε ότι,(σύµφωνα  µε την 50α/91

απόφαση του ∆.Σ), τα πρακτικά θα τηρούνται συνοπτικά µε τρόπο σαφή και ακριβή και παράλληλα  θα τηρούνται  οι
µαγνητοταινίες των συζητήσεων που θα είναι προσιτές σε κάθε ενδιαφερόµενο, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης,
προς συζήτηση του 1ου και µοναδικού θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

Σκεπτ: 88
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     Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε  το θέµα  «Έγκριση οικονοµικής διαχείρισης  – οικονοµικών
καταστάσεων και έκθεσης Οικονοµικής Επιτροπής χρήσεως 2013 του ∆ήµου Ρεθύµνης» και
έθεσε υπόψη του Συµβουλίου την 70/15 απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής και τις συνηµµένες
οικονοµικές καταστάσεις.

Ο κ. Σπανουδάκης ανακοίνωσε τον απολογισµό, αναλύοντας τα ποσά των εσόδων (βεβαιώσεις
–  εισπράξεις)  και  των  εξόδων  (ενταλθέντα  –  πληρωθέντα).  Όπως  είπε  συµπερασµατικά,  στα
έσοδα έχουµε µια βεβαίωση της τάξης του 83% των προϋπολογισθέντων και εισπράχθηκε το 85%
των βεβαιωµένων. Ο κ. Σπανουδάκης χαρακτήρισε υψηλά τα ποσοστά αυτά και είπε ότι δείχνουν
τον  βαθµό  υλοποίησης   και την ακρίβεια  της  σύνταξης  του  προϋπολογισµού,  απεικονίζουν  την
καλή ταµειακή ρευστότητα για την κάλυψη δαπανών για την εύρυθµη λειτουργία του ∆ήµου, ενώ το
85% είναι µια καλή εικόνα του εισπρακτικού µηχανισµού του ∆ήµου. Αναφορικά µε τα έξοδα, ο κ.
Σπανουδάκης  είπε  ότι  είναι  σηµαντικό  το  γεγονός  ότι  εξοφλήθηκαν  όλα  τα  ενταλµατοποιηθέντα
τιµολόγια. 

Η κα Καλογεράκη παρουσίασε τον ισολογισµό (ενεργητικό – παθητικό), είπε ότι για τη χρήση
του 2013 ο ∆ήµος παρουσιάζει πλεόνασµα χρήσης ποσού 545.481,16 €, εξήγησε πως προήλθε
αυτό και στη συνέχεια  ανέλυσε τα έσοδα και τα έξοδα του ∆ήµου στη χρήση του 2013.

Ο κ. Σπανουδάκης είπε ότι δύο είναι τα πιο σηµαντικά σηµεία για το έτος 2013. Το ένα αφορά
την αίτηση του ∆ήµου και την αποδοχή της από το Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων αναφορικά
µε τη ρύθµιση και την αποπληρωµή των δανείων που είχε ο ∆ήµος στο Ταµείο, µε επιµήκυνση των
δανείων για 8 χρόνια  µετά τη λήξη τους, µε περίοδο χάριτος 3 ετών από το 2013 και µετά και
πληρωµή  µόνο  τόκων,  ενώ  το  πιο  σηµαντικό  είναι  η  µείωση  των  επιτοκίων.  Αυτό  όπως  είπε,
σηµαίνει ότι ελαφρύνει η εξυπηρέτηση της δηµόσιας πίστης και αυξάνει η ρευστότητα. Το δεύτερο
σηµείο, συνέχισε ο κ. Σπανουδάκης, είναι η ένταξη του ∆ήµου στη χρηµατοδότηση του Υπουργείου
Εσωτερικών για την εξόφληση όλων των ληξιπρόθεσµων οφειλών που είχε ο ∆ήµος µέχρι τότε.

Η κα Χρυσανθοπούλου, ορκωτός ελεγκτής, είπε ότι από τον έλεγχο που διενήργησε για το έτος
2013, µε βάση τις διατάξεις του ∆ηµοτικού Κώδικα, δεν προέκυψε κανένα πρόβληµα σε ότι αφορά
τη  διαχείριση  και  την  άσκησή  της.  Όπως  είπε,  δεν  διαπιστώθηκε  τίποτα  παράνοµο,  ούτε
διαχειριστική ανωµαλία ή κενό και η οικονοµική διαχείριση συνεχίστηκε και το 2013, µε γνώµονα το
οικονοµικό περιβάλλον, ώστε να δώσει στο ∆ήµο πλεόνασµα, µικρότερο βέβαια από το αντίστοιχο
του 2012, όµως είναι πλεόνασµα και αυτό είναι πολύ σηµαντικό.

Η  κα  Χρυσανθοπούλου  είπε  ότι  το  2013  υπήρξε  µία  σηµαντική  µείωση  των  λειτουργικών
εσόδων  και  από  τις  κρατικές  επιχορηγήσεις  και  από  ιδία  έσοδα,  κυρίως  από  πολεοδοµικά
πρόστιµα που διαγράφτηκαν. Όπως είπε, αυτό που είναι θετικό µέσα στην κρίση είναι η γρήγορη
προσαρµογή του ∆ήµου. Ενώ έπεσαν τα έσοδα, έπεσαν και τα έξοδα σηµαντικά, µε µείωση των
λειτουργικών εξόδων λόγω της µείωσης του κόστους προσωπικού  ( κινητικότητα, διαθεσιµότητα),
της µείωσης των αµοιβών των αιρετών, της µείωσης του χρηµατοοικονοµικού κόστους. 

Η  κα  Χρυσανθοπούλου  συνέχισε  λέγοντας  ότι  ήταν  πολύ  σηµαντικό,  αλλά  και  ανασφαλές
ταυτόχρονα, το γεγονός ότι ο ∆ήµος Ρεθύµνης εντάχθηκε στη χρηµατοδότηση των ληξιπρόθεσµων
οφειλών.  Όπως  είπε,  ήταν  σηµαντική  η  αξιοποίηση  των  ληξιπροθέσµων,  γιατί  ήταν  βαριά  τα
νούµερα των υποχρεώσεων που είχε να εξοφλήσει ο ∆ήµος. Ωστόσο, µέχρι το τέλος της χρονιάς,
η  κεντρική  πολιτεία  δεν  είχε  λάβει  τελική  απόφαση   τι  θα  γίνει  µε  αυτά  τα  χρήµατα:  αν  θα  τα
κρατήσουν περαιτέρω από την τακτική καταβολή του ∆ήµου, αν θα τα χαρίσουν, αν θα θεωρηθούν
επιχορήγηση κλπ.

Κλείνοντας την παρουσίασή της η κα Χρυσανθοπούλου, είπε ότι και το 2013, όπως και το 2012,
ο  ∆ήµος  Ρεθύµνης,  µέσα  από  δικαστικές  αποφάσεις  και  εξώδικους  συµβιβασµούς,  µε  ιδία
κεφάλαια  ή  µέσα  από  τη  χρηµατοδότηση  των  ληξιπρόθεσµων  που  έδωσε  η  κεντρική  πολιτεία,
απελευθέρωσε  σε  πολύ  σηµαντικό  βαθµό  τις  τις  βραχυπρόθεσµες  υποχρεώσεις  του,  πράγµα
πολύ θετικό  για την οικονοµική  κατάσταση  του. Όµως παραµένουν,  µειωµένες βέβαια  κατά ένα
τρόπο,  υποχρεώσεις  που  δεν  εµφανίζονται  στις  παρούσες  καταστάσεις,  καθώς  εκκρεµούν
σηµαντικές  δικαστικές  υποθέσεις  για  το  ∆ήµο  που  δεν  έχουν  τελεσιδικίσει,  δεν  έχουν
οριστικοποιηθεί για να µπορούν να φανούν µε καθαρότητα, µε διαφάνεια, αλλά και µε σεµνότητα
προς τη δικαιοσύνη. Όπως είπε η κα Χρυσανθοπούλου, µε την εκτίµηση των νοµικών του ∆ήµου,
αυτές οι υποθέσεις, αν τελεσιδικίσουν και όποτε τελεσιδικίσουν, ανέρχονται στα 6,9 εκατοµµύρια
ευρώ.

Ακολούθησαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους κ.κ. Συµβούλους, στις οποίες απάντησαν ο κ.
∆ήµαρχος, η κα Χρυσανθοπούλου και ο κ. Παπαδουράκης.
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Ο κ. Νίνος αναφέρθηκε στην έκθεση της ορκωτού και είπε ότι η όποια εύρυθµη λειτουργία και το
όποιο πλεόνασµα έχει πετύχει ο ∆ήµος, δεν οφείλεται στο µέγιστο της εκµετάλλευσης της ακίνητης
και κινητής περιουσίας του, το οποίο στην έκθεση χαρακτηρίζεται ως µέτριο και µικρό. Όπως είπε,
οφείλεται στην εξάντληση των εσόδων από τέλη, δικαιώµατα, φόρους, εισφορές, προσαυξήσεις,
πρόστιµα  και  παράβολα,  έσοδα  τα  οποία  στην  έκθεση  της  ορκωτού  χαρακτηρίζονται  ως
σηµαντικά.

Ο  κ.  Νίνος  είπε  ότι  έχει  έρθει  πλέον  η  ώρα  και  ο  ∆ήµος  Ρεθύµνης,  απαλλαγµένος  από
κοµµατικές  επιταγές  και ιδεολογίες,  να  κοιτάξει  πως  µπορεί  να  αυξήσει  τα  έσοδά  του  από  την
αξιοποίηση  της  ακίνητης  και  κινητής  περιουσίας  του,  αυξάνοντας  τα  πλεονάσµατα  του  και
µειώνοντας την επιβάρυνση των δηµοτών.

Ο κ. Νίνος συνέχισε λέγοντας ότι στην ουσία το 2013 η επιχορήγηση του ∆ήµου Ρεθύµνης δεν
µειώθηκε, καθώς η µείωση που εµφανίζεται στην ΚΑΠ στην ουσία καλύφθηκε από την ανάληψη
εξόφλησης  βεβαιωµένων  οφειλών  του  ∆ήµου,  και  επεσήµανε  ότι  η  µείωση  των  λειτουργικών
εξόδων του 2013 δεν οφείλεται σε δράσεις που έκανε ο ∆ήµος, αλλά στη µείωση των αµοιβών του
προσωπικού  και  στην  κατάργηση  της  αµοιβής  των  αιρετών.  Επίσης,  ο  κ.  Νίνος  είπε  ότι  στην
έκθεση  επισηµαίνεται  ότι  δεν  έχει  ολοκληρωθεί  η  µηχανοργάνωση  της  παρακολούθησης  του
οικονοµικού αντικειµένου των έργων, σε συσχέτιση µε τις πηγές χρηµατοδότησή τους, και αυτό
είναι εξαιρετικά σηµαντικό  και θα  πρέπει να  είναι  από  τους  βασικούς  στόχους  για  το  2015 του
∆ήµου Ρεθύµνης. 

Ο κ. Νίνος κλείνοντας την τοποθέτησή του είπε ότι, συνεχίζοντας  την υλοποίηση της δέσµευσης
για  δηµιουργία  κλίµατος  συναίνεσης  στο  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο,  θα  ψηφίσουν  τον  ισολογισµό
χρήσης του 2013, περιµένοντας µέσα στο 2015 να ξεκινήσουν οι διαδικασίες προς την κατεύθυνση
υλοποίησης  των  προτάσεων  –  προτροπών  που  διατύπωσε  η  παράταξη  του,  καθώς  και  των
επισηµάνσεων της κας Χρυσανθοπούλου, οι οποίες όπως είπε τους βρίσκουν σύµφωνους, γιατί το
δηµοτικό σύστηµα είναι σε καλό επίπεδο, υπάρχουν όµως περιθώρια περαιτέρω βελτίωσης  επ'
ωφελεία των δηµοτών. 

Ο  κ.  Ανδρουλάκης είπε  ότι αναγνωρίζει τη  δουλειά  που  έκαναν  οι  ορκωτοί και  η  Οικονοµική
Υπηρεσία, όµως θα δηλώσουν παρών, καθώς ο χρόνος, από τη ∆ευτέρα που πήρε τις οικονοµικές
καταστάσεις  έως  σήµερα,  ήταν  πολύ  λίγος  για  να  διαµορφώσει  ολοκληρωµένη  πρόταση  να
καταθέσει.

Ο  κ.  Μανουσογιάννης  είπε  ότι  κάθε  καθαρή  και  νόµιµη  διαχείριση  δε  σηµαίνει  ότι  είναι  και
φιλολαϊκή  και  ο  ισολογισµός  του  2013 φέρει  έντονα  τα  σηµάδια  των  καταιγιστικών  αντιλαϊκών
µέτρων σε όλους τους τοµείς και ενός θεσµικού πλαισίου στην ίδια κατεύθυνση, που υλοποιούνταν
εκείνη  την  περίοδο  και  συνεχίζει  να  υλοποιείται  ακόµα  και  σήµερα,  που  θέλει  τους  ∆ήµους
βραχίονα  του κεντρικού κράτους και της άρχουσας τάξης που το κάνει κουµάντο.

Όπως  συνέχισε  ο  κ.  Μανουσογιάννης,  η  πολιτική  αυτή  αποσκοπεί  στο  να  µεταφέρει  στους
δηµότες τα βάρη της αντιµετώπισης της οικονοµικής λειτουργίας των ∆ήµων, τα οποία είναι ήδη
πληρωµένα από την κεντρική φορολογία, µόνο και µόνο για να αντιµετωπιστούν άλλες ανάγκες
της καπιταλιστικής ανάπτυξης, οδηγώντας στην υποτίµηση της τιµής της εργατικής δύναµης. Οι
ανατροπές αυτές, συνέχισε ο κ. Μανουσογιάννης, είναι το αναγκαίο λίπασµα για να πληρώνουν οι
εργαζόµενοι  τα  σπασµένα  της  κρίσης  και  της  προσπάθειας  για  ανάπτυξη  των  επιχειρηµατικών
οµίλων.    

Ο  κ.  Μανουσογιάννης,  αφού  αναφέρθηκε  σε  συγκεκριµένα  σηµεία  της  έκθεσης,  ζήτησε  να
ληφθούν αποφάσεις επιβάρυνσης αυτών που έχουν και µέτρα ανακούφισης και απαλλαγής του
κόσµου.

Ο  κ.  Πετράκης  αναγνώρισε  την  προσπάθεια  της  Οικονοµικής  Υπηρεσίας,  όµως  είπε  ότι  δεν
µπορούµε  να  ξεζουµίζουµε  τον  κόσµο  ενώ  υπάρχουν  ατελείωτα  ποσά  για  την  Ελλάδα  στα
παγκόσµια  ταµεία,  τα  οποία  είναι επιβεβαιωµένα  από  τον  εκάστοτε  Πρόεδρο  της  ∆ηµοκρατίας,
Υπουργό  Οικονοµικών   και  Πρέσβη  στον  ΟΗΕ.  Όπως  είπε,  ο  ∆ήµος  έχει  υποχρέωση  στους
δηµότες τους και ίσως θα έπρεπε να κληθούν οι Βουλευτές του Νοµού να ενηµερωθούν γι' αυτά.

Ο κ. ∆ήµαρχος είπε ότι κανείς οργανισµός δεν µπορεί να επιτελεί έργο σηµαντικό, χωρίς να είναι
υγιής  και  υγιής  είναι  αυτός  που  παράγει  πρωτογενές  πλεόνασµα.  Και  όταν  λέµε  πρωτογενές
πλεόνασµα, δεν εννοούµε ότι υπάρχει ένας κουµπαράς που έχει ένα ποσό µέσα. Εννοούµε ότι ένα
σύστηµα  όπως  το  δηµοτικό,  χρειάζεται  ή  ξοδεύει λιγότερα  χρήµατα  από  αυτά  που παράγει και
αυτό  το  περίσσευµα  πάει  στο  παρελθόν  του,  στα  δάνεια,  στις  υποχρεώσεις,  στις  επισφαλείς
απαιτήσεις και στις επενδύσεις. 

Ο κ. ∆ήµαρχος είπε ότι ο ∆ήµος Ρεθύµνης δεν παραβιάζει τους κωδικούς του, η διεκδίκησή του
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είναι διαρκής και η καλή του εικόνα αποτελεί διαβατήριο για τη νέα διεκδίκηση που θα κάνει στη
διαχειριστική αρχή. Όπως είπε, ο περιορισµός στις χρηµατοδοτήσεις των ∆ήµων είναι της τάξης
του 63% και πλέον και ο ∆ήµος Ρεθύµνης είναι ευπρόσωπος χάριν της φιλοτιµίας της κοινωνίας,
του εθελοντισµού  των συµπολιτών µας και της  προσπάθειας του δηµοτικού  συστήµατος  για να
κρατηθεί ζωντανό.

Ο κ. ∆ήµαρχος αναφέρθηκε στις παρατηρήσεις που εξέφρασαν οι επικεφαλής των παρατάξεων
κατά την τοποθέτησή τους και είπε ο ∆ήµος έχει δυνατότητες για καλύτερη εικόνα. Όµως πολλές
φορές  δεν  το  επιτρέπουν  βαρίδια  που  υπάρχουν.  Προσπαθεί  να  λειτουργεί  άψογα,  όσο  το
επιτρέπουν οι συνθήκες. Ο κ. ∆ήµαρχος εξέφρασε τη χαρά του για τις ιδέες που εκφράστηκαν και
συµφώνησε  όλοι  µαζί  να  φτιάξουν  ένα  σύστηµα  διεκδίκησης,  ώστε  να  υπάρξει  µια  εσωτερική
δικαιοσύνη, µε απλά εργαλεία.

Ακολούθησε εκτεταµένη  διαλογική  συζήτηση,  στο  πέρας της  οποίας  ο  κ. Πρόεδρος  έθεσε  το
θέµα  σε  ψηφοφορία.  Από  την  ψηφοφορία  προέκυψε  ότι  οι  κ.κ.  Αγριµάκης,  Αλεφαντινός,
Γεωργαλής,  Ηλιάκης,  Θεοδωράκης,  Κιαγιάς,  Κουτσαλεδάκη,  Λαχνιδάκης,  Λελεδάκης,
Μαθιουδάκης,  Μαλάς,  Μοτάκης,  Μπιρλιράκη,  Παπαδουράκης,  Πετρακάκης,  Σαµψών,
Σπανουδάκης,  Τσιµπισκάκης,  Τσιοµπίκας,  Χριστουλάκης,  Νίνος,  Γαϊτάνης,  Κρεβατσούλης,
Μποτωνάκης,  Παλαφούτης,  Φουρφουλάκης  και  ο  κ.  Πρόεδρος  ψήφισαν  θετικά  (σύνολο  είκοσι
επτά – 27 -), οι κ.κ. Ανδρουλάκης, Βουρβαχάκης, Πολοπετράκης και Σταράκης δήλωσαν παρών
(σύνολο τέσσερις – 4 -) και οι κ.κ. Πετράκης και Μανουσογιάννης καταψήφισαν (σύνολο δύο – 2 -).

 
   Το Συµβούλιο µετά τα παραπάνω και αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 και
του άρθρου 65 του Ν.3852/10, εξέδωσε κατά πλειοψηφία την 88/15 απόφαση του ως εξής: 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ

Εγκρίνει τον απολογισµό και τις οικονοµικές καταστάσεις του έτους 2013 του ∆ήµου Ρεθύµνης, ήτοι
τον ισολογισµό, την κατάσταση αποτελεσµάτων χρήσης, την έκθεση της Οικονοµικής Επιτροπής,
το προσάρτηµα και την έκθεση τακτικού ελέγχου, τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο µέρος της
απόφασης αυτής.  

                Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                             ΤΑ ΜΕΛΗ

          ΣΚΟΡ∆ΙΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ        ΓΑΡΓΕΡΟΥ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ       ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 
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